
JAARVERSLAG SECRETARIS D.S.C. SEIZOEN 2022-2023 
 
Bestuurssamenstelling:  
Dhr. Paul de Groot, voorzitter OMNI 
Dhr. Wilfred Legebeke, penningmeester OMNI 
Dhr. Jans Hidding, secretaris OMNI 
Dhr. Jan Willem Wesselink, afgevaardigde afd. Badminton. 
Dhr. Jan Berends, afgevaardigde afd. Biljart 
Mevr. Hilly Elzinga afgevaardigde afd. Gymnastiek 
Dhr. Bert Middeldorp, afgevaardigde afd. Handbal 
Mevr. Heintje Egberts, Dhr. Fred Schutte afgevaardigde afd. Jeu de Boules  
Dhr. Otto Cazemier, afgevaardigde afd. Nordic 
Dhr. Henk Garst, afgevaardigde afd. Tafeltennis 
Dhr. Harry Nieuwenhuis, Mevr. Marieke Arts, afgevaardigde afd. Voetbal 
Mevr. Marjolein Orie, afgevaardigde afd. Volleybal 
Dhr. Piet Hendriks, afgevaardigde Clubhuis 
Dhr. Harry Tielbeke, afgevaardigde Bouwcommissie 
 
Het Hoofdbestuur heeft dit seizoen 6 x vergaderd. 
 
Dagelijks Bestuur; 
 

- Paul de Groot is het afgelopen seizoen winnaar geworden van de van Vemden bokaal. Paul 
heeft vele taken verricht o.a. als scheidsrechter, penningmeester, voorzitter van de voetbal en 
alweer jaren als voorzitter van de OMNI. Daarnaast heeft Paul al jaren vele klussen opgepakt, 
waarbij de verbouwing van het clubhuis speciaal genoemd mag worden waar hij veel tijd en 
energie in heeft gestoken met een mooie afronding. Verder is Paul nog steeds actief bij de 
voetbal. 

- OMNI Bijdrage, evenals afgelopen jaar, € 3 per lid. 
- Er zijn geregeld mensen die toch roken op ons rookvrij complex. Dit is een aandachtspunt voor 

alle leden om elkaar aan te spreken op de afspraken. 
- Bij de Nordic Sports is het besluit genomen om uit de OMNI-vereniging te stappen en zelfstandig 

verder te gaan als Nordic Sports Oost Nederland. 

 
Clubhuiscommissie; 
 

- De renovatie is zo goed als afgerond. Voor de ventilatie, wat nog moet gebeuren, zijn offertes 
opgevraagd en dat ziet er goed uit. Ook m.b.t. de zelfwerkzaamheid moeten er nog een paar 
dingen worden afgerond. Voor verbeteringen en verfraaiingen van de kantine zelf dient er een 
plan te worden gemaakt, betreffende wat er nog gebeuren moet en hoe dat gefinancierd moet 
worden. Door Paul is nog een subsidie binnengehaald die het mogelijk maakt om, samen met 
een substantiële bijdrage van de Vrienden van DSC, het buitenmeubilair onder de veranda te 
vervangen. Daarnaast is er een werkgroepje dat zich bezighoudt met de organisatie, de positie 
van het clubhuis binnen de vereniging en het borgen van de vermogensopbouw richting 
toekomst. Dit werkgroepje zal komen met een advies, wat getoetst wordt door 2 onafhankelijk 
deskundigen, waarna het voorstel in het HB en de ALV wordt gebracht. 

- Er was overschrijding van de kosten t.b.v. de renovatie, dit kon echter uit de exploitatie van het 
clubhuis afgedekt worden. 

- “Duurzaam, een leven lang sporten”: Zaterdag 21 januari vond de feestelijke opening van ons 
verduurzaamde clubhuis plaats waarbij o.a. de geel/zwart linten werden doorgeknipt door het 
jongste lid (Nowie van Amersfoort, 5 jaar) en oudste lid (Gé Zwager, 92 jaar) van onze 
vereniging. Het was een gezellig middag waar onder genot van een hapje en een drankje een 
rondleiding door het gebouw gemaakt kon worden. 

 
Midwinterloopcommissie; 
 

- Op zondag 15 januari heeft de 43e midwinterloop en kidsrun plaatsgevonden. Het was een 
mooie maar later ook stormachtige dag. Er kan positief teruggekeken worden op deze dag. Er 
was een goede opkomst.  
 

Vrienden van DSC;  
- Er hebben weer diverse activiteiten plaatsgevonden. Daarnaast hebben de vrienden van DSC 

de nieuwjaarsreceptie weer tot in de puntjes verzorgd tezamen met de Nieuwjaars wedstrijd. 
 



Afdelingen: 
- Na enkele “Corona” jaren zijn er het afgelopen seizoen gelukkig weer diverse activiteiten 

geweest die goed zijn verlopen. 
- Badminton heeft zijn 40-jarig bestaan gevierd met een feestelijke middag bij GAE. 
- Enkele afdelingen hebben bestuurswisselingen ondergaan of zijn nog druk bezig mensen voor 

de desbetreffende functies te zoeken. Piet Hendriks heeft bij Biljart de functie van voorzitter 
overgenomen van Gerrit Nijenhuis en bij de Gymnastiek heeft Tamara Dijkstra de 
ledenadministratie overgenomen van Meryem Janse. 
 

Alle bestuurders bedankt voor al jullie jaren inzet.  
 
Deventer, 12 oktober 2023 
Jans Hidding 


